

# 重要通知：欺詐推廣活動

安基財務有限公司（「安基」/ 本公司）近日得悉有騙徒透過電話或即時通訊軟件（例如 WhatsApp）聯絡市民，訛稱以協助申請其他財務機構優惠貸款產品或服務（如私人貸款或按揭服務等）為藉口，誘騙其於本公司申請貸款，並在成功取得貸款款項後要求將該筆款項存至指定戶口。

本公司特此聲明有關上述欺詐推廣手法與安基並無任何關係。本公司提醒客戶及公眾切勿按可疑電話或即時通訊指示向第三方賬戶支付任何款項。

本公司提醒客戶及公眾，在未經核實來電者或信息發送者身份的情況下，切勿向任何可疑的電話及/或付款要求透露任何個人資料。如客戶或公眾對聲稱為安基銷售人員的來電者或信息發送者之身份存疑，務必要求來電者或信息發送者提供其姓名、職員編號、所屬部門及辦公室電話號碼，並立即於辦公時間：星期一至五上午 9:00 至晚上 6:00；星期六上午 9:00 至下午 1:00 致電安基 2511 7511，或於非辦公時間致電大新銀行有限公司\*（「大新銀行」）2828 8159 以核實來電者/信息發送者身份。

倘若閣下不幸地已成為騙案的受害者，應立即前往警署報案或致電 18222 與反詐騙協調中心人員聯絡。

\*安基財務有限公司為大新銀行之附屬公司

## IMPORTANT NOTICE: Fraudulent Promotional Activities

It has come to our attention that fraudsters have recently contacted people by phone or instant messaging apps (e.g. WhatsApp) enticing them to borrow from OK Finance Limited (“OKF”) and deposits loan proceeds into third party's accounts to apply for preferential loan products and services (e.g. personal loan, mortgage loan, etc.) offered by other financial institutions.

We hereby declare that these fraudulent promotional activities have no connection with OKF. Customers and the public are reminded not to make any payment to third party account(s) in response to these doubtful promotional activities.

Customers and the public are reminded not to disclose any personal information to any suspicious calls and / or request for payments without verification of the caller's or message sender's identity. Should customers or the public have any doubt regarding the identity of the caller or message sender claiming to be from OKF, please obtain the caller's or message sender's name, staff number, department / branch name, contact phone number, etc., and immediately contact OKF at 2511 7511 during office hours: Mon–Fri 9:00am - 6:00pm; Sat 9:00am - 1:00pm. For non-office hours, please call Dah Sing Bank, Limited\* (“Dah Sing Bank”) at 2828 8159 for verification.

If you have fallen a prey to scam, please immediately report to any local Police Station or reach Anti-Deception Coordination Centre by dialing the 24-hour "Anti-Scam Helpline 18222".

OK Finance Limited is a subsidiary of Dah Sing Bank